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24. Марий-влак Пошкырт кундемыште 

1. 
1. Тый тидым шке палет. 2. Мыланем полыш ок кӱл, мый тиде пашам шке ыштем.  
3. Йоча шке лудын кертеш. 4. Ме шке билетым налына. 5. Аваже шке кевытыш кайыш. 
6. Марина тувырым шке урген. 7. Ачам шке пӧртым чоҥен. 
2. 
1. шкеныштым 2. шкаланем 3. шкаланышт 4. шкенам 5 шкаланет 6. шкаланже  
7. шкемым 8. шкаланна 
3. 
1. Vasliy gave his girlfriend flowers. 2. I love my work. 3. If you don’t like your work, find 
something else. 4. (S)he calls his/her friend often. 5. We won’t forget our school. 6. You had 
to endure many hardships in your life. 7. Don’t you have a head of your own? 8. They have no 
car of their own. 
4. 
1. икте-весышт 2. икте-весыштым 3. икте-весым 4. Икте-весым 5. Икте-весын  
6. икте-весылан 
5. 
1. Тидым тый шке ыште. 2. Ануш ден Павыл икте-весым йӧратат. 3. Нуно икте-весе дек 
унала коштыт. 4. Нуно икте-весылан кажне кечын СМС-ым возат. 5. Пошкудо-влак икте-
весылан полшат. 6. Елу шкеж нерген кӱчыкын каласкалыш. 7. Марий-влак шке 
йӱлаштым аралат. 8. Те икте-весыдам умыледа? 
6. 
1. латкум латнылымше 2. шым тӱжемше 3. визымше курымышто 4. шымытат пеле  
5. латныл тичмашат ик кумшо 6. колымшо-коло икымше курымлаште 7. шымлымше 
ийлаште 8. тӱжем индешшӱдӧ визымше ийыште 
7. 
1. What are you seeing at the theater today? 2. The students are going to the museum to see 
a new exhibition. 3. Marina is not working, she’s looking after her baby. 4. The window faces 
the street. 5. The sun has been shining since morning today. 6. Take a look at this book! 7. Try 
the layered pancake! 
8. 
1. куэ 2. ваштар 3. кож 4. олмапу 
  


